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The Hong Kong Polytechnic University
Department of Rehabilitation Sciences
Cynthia Tang Memorial Scholarship 2024-25
香港理工大學
康復治療科學系
鄧楊金喜紀念獎學金 2024-25
Application Form 
(For Doctor of Health Science (Occupational Therapy) [DHSc(OT)] 
申請表 [醫療科學(職業治療)博士學位課程學生適用]
The scholarship was donated by Mrs Cynthia Tang to support Chinese Citizen who lives in China (includes Hong Kong) to study Doctor of Health Science (Occupational Therapy) Programme as offered by The Hong Kong Polytechnic University. At least one scholarship per programme will be granted to a successful applicant each year to cover the part of the tuition fees. 

本獎學金由鄧楊金喜女士捐獻，資助居住在中國境內(包括香港)之中國公民修讀由香港理工大學所開辦的醫療科學(職業治療)博士學位課程，資助學生修讀課程的部份學費。
Notes 注意事項:
· Please read the pamphlet before completing this form.
填寫此申請表前，請細閱小冊子之申請須知

PART A: TO BE COMPLETED BY APPLICANT 由申請人填寫
	I. Personal Data 個人資料 



	

	Name 

姓名
	English
英文:
	
	Gender
性別:
	男     女
M      F    
	
	Photo
近照

	
	Chinese
中文:
	
	Title 

稱謂:
	Mr/Mrs/Ms/Miss*
先生/太太/女士/小姐*
	
	

	Nationality 國籍:
	
	  
	

	Date of Birth 出生日期:
	
	Place of Birth 出生地區:
	

	Occupation 職業:
	
	Company 
工作單位:
	

	Contact No.
聯絡電話號碼:
	Day
日間
	Night
夜間
	
	Fax No. 

傳真號碼: 
	

	E-mail Address 電郵地址:
	
	
	

	Correspondence Address通訊位址:
	



	II. Education Qualification (in chronological order)
   教育程度 (按獲取資格先後順序列出)

	a. Academic Attainment學歷
	

	Period of Study
(MM/YY)
就讀日期
(月/年)
	Name of School, Colleges, Universities etc. Attended/
Attending 
曾經/現正就讀的學校、學院、大學 


	Programme(s) of Study
課程名稱
	Qualification
(e.g. Diplomas, Bachelor, Master　Degree etc.)
學歷名稱
(例如:大專，本科，碩士學位等)
	Academic Results 

(e.g. GPA, Class, Division) 

學業成績
(例如: 平均積分點、 榮譽學位等級等)# 



	
	to
至

	
	
	
	
	

	 
	
	
	
	
	
	

	 
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	


b. Public Examination Results公開考試成績
	Year 年份
	Name of Examination
公開試名稱*
	Subjects and Grades 

科目及成績#

	
	
　　　全國高考
	

	
	
　　　香港高級程度會考
	

	
	
　　　香港中學會考
	


c. English Test Score英語語言測試成績
	Test Date 
測試日期
	Name of Test 
考試名稱*
	Score/Grade
分數/等級#

	
	    TOEFL Score 託福
	     Internet-based test 互聯網測試 (       ) / 
     Paper-based test 筆試 (       ) 


	
	    IELTS Score雅思國際
	Overall Band Score (       )


* Please “(” as appropriate and provide relevant details 請“(”所考取的考試並提供相關成績
# Please attach copies of relevant documents for verification 請夾附有關證明文件副本以供查閱


	III. Research Experience and Publication Record, if any: 

    研究經驗及學術論文發表紀錄 (如適用):



	

	Year 年份
	Publication/Title of Thesis　研究發表／畢業論文題目

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	


Please use separate sheet if there is insufficient space 如未能盡錄於以上表格內，請另頁填寫交回
	IV. Scholarship/Academic Awards Received, if any:

   獎學金/學術榮譽 (如適用):


	List in priority order the scholarship /academic awards received in recent years 

請詳列近年所獲之獎學金 / 學術榮譽



	Year 年份
	Name of Award/Scholarship名稱
	Issuing Authority 頒發機構

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	


	V. Awards of Non-academic Achievements, if any:

  非學術成就獎項 (如適用):


	List in priority order the awards of non-academic achievements received in recent years

請詳列近年所獲之非學術成就獎項



	Year 年份
	Name of Award/Scholarship名稱
	Issuing Authority 頒發機構

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	


	VI. Extra-curricular Activities /Community Services, if any:
   課外活動/社會公益活動 (如適用):


	List in priority order the extra-curriculum activities/ community services participated in recent years

請詳列近年所參與之課外活動 / 社會公益活動

	Year 年份
	Name of Organization/Activities

所屬團體/活動名稱
	Post/Nature of Service

職位/工作性質

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	


	VII. Work Experience 
    工作經驗


	

	Date (DD/MM/YY) 

日期(日/月/年)

(由From 至To)
	Name of Company

單位名稱 


	Position Held 

職位 


	Nature of Work 

工作性質 

 

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	


	VIII.  Financial Situation 
      經濟狀況


	a. Income of household members living together 同住家庭成員收入

	
	Occupation 

職業
	Monthly Income (RMB¥/HK$*)
每月收入(人民幣/港幣*)

	Father 父親
	
	¥/$*

	Mother 母親
	
	¥/$*

	Spouse 配偶
	
	¥/$*

	
	
	Monthly contribution to the family (RMB¥/HK$*)
每月供養額(人民幣/港幣*)

	Brothers & Sister 兄弟姐妹
	
	¥/$*

	
	
	¥/$*

	
	
	¥/$*

	 Total gross family income per month (RMB¥/HK$*)     

  每月總收入(人民幣/港幣*) :
	¥/$*


b. Family Assets家庭資產
	Cash (including savings, current and time deposit) 現金(包括儲蓄、支票及定期): 


	RMB¥ / HK$ *
人民幣/港幣*: 


	Foreign $ 外幣:


	Property (In addition to the self-occupied property, no.(s) of the other properties being owned) 物業 (除自住物業外，擁有物業之數量):
	

	Other Investment (Shares/Funds etc.)
其他投資(股票/基金等) 
	Please specify (請列明):



c. Please briefly explain here your financial difficulties, if any 請簡述經濟困難之原因 (如適用)
	



	IX. Further Information 
   補充資料


	

	Please write a statement of no more than 500 words, must in English on your commitment to work as an Occupational Therapist or practise in rehabilitation related field in Mainland China soon after your graduation from PolyU. 
請陳述畢業後如何在中國致力發展職業治療專業或康復相關領域的工作(必須以英文書寫及不超過五百字)。. 




	X. Declaration聲明

	1. I declare that the information provided by me in this form is complete and true to the best of my knowledge. I agree to provide original certificate(s) or verification of my qualifications when required.
本人謹此聲明所填寫之資料均屬確實無訛，本人也同意在需要的時候出示有關正本。
2. I accept that if, in reading and completing this application, I knowingly or carelessly provided untrue or incomplete information, or failure to supply the full documentation for verification, any offer of scholarship and admission, whether accepted or not, may be withdrawn by the University and/or I may be required to withdraw from any programme which I am enrolled in.  
本人明白及接受在理解和填報此申請表的過程當中，若蓄意或不慎填報不真實或不完全的資料，或者無法提供所有有關的文件作核實之用，無論本人是否已接受獎學金或入學或已正式註冊就讀於任何課程，本人的獎學金及入學資格均會被取消及/或被開除學籍。
3. I authorize the Department of Rehabilitation Sciences (RS) and the Academic Registry (AR) of The Hong Kong Polytechnic University (PolyU) to handle and use the personal data/information provided by me in this form, and any supplementary information as required by RS and AS for activities relating to the handling and assessment of this scholarship application may also be used for admission decision process. 

本人同意賦予香港理工大學康復治療科學系和教務處權利，處理及使用本人所提供的資料，作為審核本人獎學金申請及入學申請之用。
4. I authorize PolyU to obtain, and relevant authorities to release, all information about my results in public examinations, and all information about my academic and/or professional qualifications. 

本人同意賦予香港理工大學權利，向有關機構索取本人的公開考試成績以及有關本人的學術及專業資格之資料；並同時賦予該等機構權利，把有關的資料提供予香港理工大學。
5. I also authorize RS and AS to disclose the personal data provided to those relevant parties: 
本人也同意賦予康復治療科學系和教務處權利，就下列用途使用本人之資料:
a. for the above mentioned purposes; 上述之用途，
b. where I have given my consent to such disclosure; and 經本人許可，和
c. where such disclosure is authorized or required by law. 經本人授權或法律所需。
6. I understand I have the right to obtain access and request any corrections to the personal data provided by me in this application form. Such request should be addressed to the Academic Registry (AR) of PolyU in writing. I also understand this application form and the related copies submitted are not returnable. 
本人明白本人有權查閱及要求更改本人於申請表格上所填寫的資料，如有此項要求，可向教務處提出書面要求。本人也明白已填寫之申請表格及所有證件副本將不予退還。



	
	
	

	Date
日期
	
	Signature of Applicant
申請人簽署


Applicants must sign the application form (Part A-X) to declare the information provided is true and completed. 

申請人必須簽署第一部份第十項以證明所填報之資料真確無訛。
	PART B: To be completed by Referee 由推薦人填寫

	Referee’s Recommendation 推薦人評語
Please give recommendations with reference to the applicant’s character, intellectual ability, language ability, communication skill, sense of responsibility, leadership ability and other qualities. 

請評述申請人之性格，學術能力，語言能力，表達能力，責任感，領導能力及其它方面之才能。


	


	Name of Referee
推薦人姓名:
	
	Position 

職銜:
	

	Name of Organisation
機構名稱:
	
	Tel. No 

電話號碼:
	

	Signature of Referee
推薦人簽署:
	
	Date 

日期: 
	

	
	
	
	

	
	
	
	


	PART C: Check List 請檢查下列事項


	

	Please “(” the supplied copies of following documents/materials 請“(”已附上下列所述資料之副本 

	Identity Card - photocopy
身分證複印本

	Academic Certificates
學歷證明文件

	   Transcripts
學業成績單

	   Scholarship/Award Record
獎學金資料
	Awards of Non-academic       Achievement 非學術成就獎項
	

	TOEFL Score Report or IELTS Test Report
託福 (TOEFL) 或雅思國際英語語言測試 (IELTS) 

	Other supporting documents, Please specify: 

其他補充資料之副本, 請列明: 



	Signed and dated the application form. 
已簽署申請書及寫上日期


Important note 重要事項:
· You are requested to attach photocopies of certificates, transcripts and other relevant documents to support the information given in your application. These copies are not returnable and will be verified in due course.
申請人須隨申請表夾附所有證書, 成績單及其它有關文件的副本，以證明申請表內所填報之資料確實無訛，所有證件副本將不予退還，並須於日後呈交正本核對。
· Applicants must provide the TOEFL Score Report or IELTS Test Report Form.
申請人必須提供託福 / 雅思國際英語語言測試成績單，如申請人未能提供所述之學歷，申請將不作考慮。
      Confidential 機密

















* Please delete as inappropriate 請删除不適用者
























































* Please delete as inappropriate 請删除不適用者
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